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PROTOKÓT. IVR 27/04
Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI

KOMUNALNEJ I PORZADKU PUBLICZIVEG O
W DNIII 25 puádzierniku 2004 roku.

Kornisja Gospodarki Kornunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczqla
posiedzenie o godzinie 120(' w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zalqcznlk
do niniejszega protokotu wg nastppujqcego porz4dku:

t. Infonnacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeústwa
publicznego na terenie gminy.

2. Analiza materialów na sesjp.
3. Sprawy ró2ne.

Przewodniczqcy Komisji p. K. Michalski przywital radnych oraz przybylych na
posiedzenie goéci: Burmistrza J. WoZniaka, oraz Komendanta Powiatowego
Policji A. Pi4tka.

Ad.l
Komendant zrelacjonowal przedloZon4 Informacjp ( w zalqczniku do
Protokolu). Zwrócil szczegoln4 uwagg na wzrost przestppstw kryminalnych ( z
227 na 302) Poinformowal, 2e znajdtUq sie na drugim rniejscu pod wzglpdern
dztahan prewencyjnych. Dodal, 2e od pocz4tku roku stosqq Mierniki Oceny
Pracy Policji (22). Jednyrn z tych mierników jest: iloSó zatrzymanych
nietrzeáwych kierowców/l policjanta. Poinformowal, 2e na naszym terenie
najbardziej dotkliwe s4 wlamania il<radziehe (pomirno tego, ze wiele obiektów
jest ci4gle monitorowanych)
Poinfonnowal, 2e przy pomocy studentów z Akadernii Swigtokrzyskiej
prowadzone se badania dotycz4ce stanu bezpieczeústwa w grninie, co przysluZy
sig do podsumowania programu ,,Bezpieczne Swigtokrzyskie". Poza tym zwrócil
LrwagQ radnych, 2e w 20A2 roku podjgta byla uchwala ,. Przyjpcie strategii
bezpieczeústwa Gminy Jgdrzejów na 2002 rok" i w zwi4zku z tym moZna by
razpoczEó kroki w kierunku np. zakupu wielofunkcyjnej kamery, celem
monitorowania miasta. Przewodniczqcy zapytal, jaki bytby koszt takiej
inwestycji. Kornendant poinformowal, 2e w Kielcach odbEdE sig Targi i bgdzie
specjalna wystawa ,,Monitoring wizyjny miast" i bpdzie mo2na uzyskaó
konkretne wiadornosci na ten temat,
Przewodniczqcy poinfonnowal Komendanta, 2e otrzymuje sygnaly od ludzi, 2e
Dzielnicowi nie wywi4zuje siQ ze swoich obowi4zków (s4 malo widoczni).
Kornendant obiecal,2e przygotuje odpowiednie dokumenty informuj4ce lle rczy



dany dzielnicowy pojawial sig na swoim terytoriurn. Poinfonnowal te2, 2e

,,dzielnicowy" to nowa funkcja, sprawuj4 j4 nie profesjonaliSci, tylko osoby,
które dopiero jezdzqna szkolenia i dokszfalcalEsip w tym zakresie. Dodal,2e na

wszystkich obywateli w grninie przypada szesciu dzielnicowych. Wywi4zala siE

takae dyskusja na temat metrzeíwych kierowców rowerów. Dodatkowo
Burrnistrz zaapelowat, aby policjanci przeszkolili ludzi jak nalezy zachowaó si9

w przypadku kierowania ruchem przez policjanta. Na zakonczenie
Przewodniczqcy ponowil wnioski dotycz4ce spoZywania alkoholu w parkach i
poprosil o interwencjp policji w tej sprawie.
Komendant opuÉcil posiedzenie Kornisji.
Ad. 3
Przewodnicz1cy odczytal pisma skierowane do kornisji Porz4dku o
zaopiniowanie:

t. pismo ZBi|/r dotycz4ce przekwalifikowania lokali socjalnych na
mieszkalne

Burmistrz zasugerowal, ze kornisja tnohe wstrzymaó sig z wydaniern opinii do
15 XI kiedy ZBM przedstawi inforrnacje dotycz4c4 swojej sy'tuacji finansowej
Kornisja przychylila sig do propozycii Bunnistrza

2. pisrno w sprawie dofinansowania szkoly w Zagalv.

W odniesieniu do tego pisma powrócil temat opracowania docelowej siatki
szkóL, która miataby szanse perspektywicznego funkcjonowania. W zwi4zku z
tym Komisja odniosla sig negatywnie.

Ad. 2

Poz" 6
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Komisja uwag nie wniosla
Poz I
lnformacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeústwa na terenie
gminy.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 9
Inforrnacja Kornendanta Miejsko-Grninnego OSP o stanie bezpieczeústwa
poZarowego na terenie gminy.

Przewodnicz4cy zapytal Burmistrza jak wygl4da sprawa ubezpieczenia
strazaków. Burmistrz odpowiedzial,2e od I stycznia 2004 roku s4 ubezpieczeni.

Komisja uwag nie wniosla.



Poz" I0
Informacja o oSwiadczeniach maj4tkowych

. Komisja uwag nie wniosla.

Pon 11
Infbrmacja z wykonania budzetu miasta i gminy Jgdrzejów za I polrocze 2AA4

roku.

Burmistrz zwrócil uwagQ radnych na istotne kwestie w budzecie grniny-
mniejsze dochody z podatku od osób fizycznych; wptywy wigksze ni2
planowane z podatku dochodowego od osób prawnych. Zasygnalizowal, ze
nalezaloby wykorzystaó Srodki z Funduszu Alkoholowego. Dodal, 2e nie rna
zalegloSci platniczych, dodatki mieszkaniowe za miesi4c grudzieír beda
przekazane w styczniv, z zaplanowanych Srodków mo2e brakn4ó na oéwietlenie.
Poinforrnowal te2, 2e bunnistrz uniewaznil przetarg na kolektor C ( bo
zaproponowana byla dwukrotnie wigksza kwota).

Komisja uwag nie wniosla.

Poz 12
Uchwala w sprawie zmianw budzecie miasta i gminy na 2004 rok.

Po wyjaénieniach Burmistrza

Komisja uwag nie wniosla.

PrzewodníczEcy zapyfaL Burmistrza, jakie zalegloSci czynszowe sq w ZBM,
Burmistrz odpowiedzial,2e ZBM rna 90 tyS zl naleZnoSci, których egzekucaa
stala sig bezskuteczna, de{tcyt wynosi kwartalnie 50 tyS zl. Nastgpnie
przedstawil pokrótce sy'tuacj p finansow q ZBM.

Na posiedzenie przybyla p. Skarbnik B. Ciepluch

Poz 13
Uchwala w sprawie zacirynigcia kredytu na sfinansowanie wydatków
nie znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.

Skarbnik wyjaSnila, i2 jest to ci4g dalszy realizacli podjptej uchwaly budzetu.
Nie wiadomo, czy bpdzie potrzeba, aby wykorzystaó te pieni4dze.

Komisja uwag nie wniosla

Skarbnik poinformowala o pieni4dzach,jakie gmina ulokowala na 60A lokacie,
orazprzyblizyta zebranym projekt uchwaly o zmianach w budzecie.



Poz 14
Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr Il7l02 zmienionej uchwal4
Nr XIV/I55/03 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie w sprawie ustalenia warunków
pracy i placy Burmistrza Miasta Jgdrzejowa oÍaz upowa2nienia
Przewodnicz4cego Rady Miejskiel w Jgdrzejowie do dokonywania czynnoéci w
sprawach z zal<resu prawa pracy wobec burmistrza.

Po wyjaSnieniach burmistrza odbylo sig glosowanie nad projektern uchwaly
Za- 3 Przeciw- 0 Wstrzym.- I

Proj ekt uchwaly przeglosowano wigkszoSci4 glosów
Poz 15
IJclrwala w sprawie wyra2enia zgody na zamianp nieruchomoSci komunalnej na
nieruchomoSó stanowi4c4 wlasnoSó osoby fizy cznej .

Komisja uwag nie wniosla
Poz 16
Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoió Gminy Jgdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 17
Uchwala w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnoéó Grniny Jpdrzejów
nieruclromoéci, stanowi4cych wlasnoÉó osób frzycznych, polozonych we wsi
Lasków

Komisja uwag nie wniosla.
Poz. 18
Uchwala w sprawie uchwalenia rocznego programu wspólpracy Gminy
Jgdrzejów z organizacjami pozarzqdowyrni, osobami prawnymi i jednostkarni
organizacyjnyrni, o których rnowa w art. 3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003r. o dzialalnoéci pozytku publicznego i wolontariacie na 2005 rok.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 19
Uclrwala w sprawie uchylenia Uchwaly Nr XIX/I93104 Rady Miejskiel
w Jgdrzejowie z dnia25 marca2}}4 r. w sprawie okreSlenia stawek oplat
za skladowanie odpadów na Skladowisku Odpadów Kornunalnych w Potoku
Matym.

Btrrrnistrz wyjaSnit, 2e od ezasLr istnienia wagi na wysypisku, wywoze 20oA tego
co dotychczas. Dodal tak2e,2e efekt ekologiczny zostal osi4gnigty.

Komisja uwag nie wniosla

Na zakoúczenie Burmistrz wyst4pil zpropozycj4 aby przed uchwalenieln
przyszlorocznego budZetu radni wspólnie przejechali po wsiach i rnieScie celem
ustalenia priorytetów do wykonania.
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